
FAU Grimstad ungdomsskole Foreldrerådets arbeidsutvalg 
 
Møtedato: Torsdag 12. september 2024 
Møte leder: Torunn Kveim 

Møtetid: Kl. 18.30 – 19.30 
Referent: Ingunn Sognnes Tveit 

 
Til stede:  

FAU: 8. trinn: Marie Storækre, Robert Nielsen, Ronja Benestad Lindvog. Representant fra 

8C er ikke valgt inn. 9. trinn: Siri Eide, Kikki Berg, Heidi Thygesen Fiskaa, Torunn Keim 10. 

trinn: Knut Hernes, Elisabeth Bjørklund, Ingunn Sognnes Tveit 

Skolens ledelse: 

Forfall: Thomas Henriksen (10 B) Marianne Omholt Aas (10 E) 

Andre inviterte: 

 

Fast punkt: Referat fra forrige møte 

 

Møtetider: Kort møte hver måned for å få kontinuitet.  
Vi møtes følgende torsdager kl. 18.30: 10.10.24, 14.11.24, 12.12.24, 09.01.25, 13.02.25, 
13.03.23, 10.04.25, 08.05.25 og 12.06.25.  
 
- Orientering om fjorårets saker 

Psykososialt miljø: Ungdata-undersøkelse. Samarbeidet med skolen som jobber 
målrettet med dette. Vi ønsker en oppfølging på dette på møtene i 
samarbeidsgruppene. 

- Kort gjennomgang av resultatene fra undersøkelsen på landsbasis – hvor mistrivsel i 
skolen er et punkt som trekkes frem.  

- I skolens plan skal trinnledere ta kontakt med foreldrekontakter om aktiviteter. Dette 
ønsker vi å jobbe videre med 
Oppfølging: Torunn Kveim 

 
- Fysisk miljø: Fau har sendt en klage til kommunen på antall toaletter på skolen. Pr. nå 

er det to toaletter pr trinn. Et trinn har tre. Svaret er at det ikke er plass eller penger. Vi 
følger opp saken videre.  

 
- Ny forskrift om skoleregler og skoledemokrati: Fau har ikke noe å utsette på denne.  
 
- Trafikksikkerhet og holdningskampanje: Her er det skoleeier som bør være pådriver 

ettersom dette er deres ansvar, men med samarbeid med FAU, elever og foreldre. Ellen 
Brunborg har tatt dette videre, men skolens ledelse har negativ erfaring med 
holdningskampanje tidligere. Her bør det regulering eller etablering av ny dropsone 
nede ved kirka. FaU tar kontakt med skoleeier direkte. Kan også tas opp i 
Medvirkningsgruppa (tidligere SU).  
Oppfølging: Heidi T. Fiskaa 

 
- Kommune-økonomien 

Vikarer bør settes inn både mtp elever og lærere 
- Skoleturer blir avlyst, kan det gjennomføres ved f.eks å løse opp timeplanen og 

avspasering for både elever og lærere 
- Holviga finner penger skolefrokost, mens hos oss kuttes det. Hvorfor? Er de ansatte 

gode til å føre opp avviksmeldinger. Kan ledelsen informere oss om dette? Hvem har 



ansvar for dette? 
 
Saker til medvirknings-gruppa 
- Informere om trafikksituasjonen rundt skolen 
- Ulik skoleøkonomi, se punkt over 

Oppfølging: Heidi T. Fiskaa 
 
Saker som er innmeldt til FAU og vil bli behandlet i senere møter: 
- Skoleøkonomi, ressurser og skolekretsgrenser.  

 
 
 


